
Uttalelse, Innherred Samkommune 
 

Årsmøte i Verdal Venstre har vedtatt følgende uttalelse: 
 

 
I flere oppslag i media før jul har politikere fra posisjonen i Verdal kritisert at 
samkommunestyret har vedtatt å  ”kartlegge det økonomiske potensiale for å legge flere 
oppgaver inn i samkommunen.” 
 
Venstre støttet forslaget om kartlegging og ønsker en videreutvikling av samarbeidet med 
Levanger. Vi mener vedtaket er i tråd med samarbeidsavtalen for Innherred Samkommune 
hvor det bl.a. står :  ”Effektiv offentlig ressursbruk og redusere driftsutsikter på sikt”.  Skal 
dette punktet oppfylles er det behov for videre kartlegging etter Venstres syn. 
 
Det er ikke dermed sagt at alt som utredes skal inn i samkommunen. Det kan være at 
resultatet av kartleggingen fører til at kommunene samarbeider om 
fagområder/tjenesteområder uten at de legges inn i samkommunen, eller at de fortsetter å 
drive områdene hver for seg. 
 
Også hensynet til de som jobber i begge kommunene tilsier at et godt samarbeidsklima er 
alfa og omega for å lykkes.  Målet må være at samarbeidet er slik at alle ser fordelene med 
et nært samarbeid og at fordelingene som gjøres mellom kommunene, oppleves riktig, 
rettferdig og følger den vedtatte avtalen. 
 
Et viktig punkt i avtalen er at Innherred Samkommune skal bidra til ”Et positivt og 
utviklingsorientert bilde av regionen – omdømmebygging.”  Skal vi lykkes må begge 
kommuner være rause med hverandre og kunne glede seg over at den andre lykkes med 
sine prosjekt.  
 
Venstre beklager derfor det inntrykket Verdals ordfører og andre fremtredende politikere i 
AP og KrF i Verdal har skapt vedr. Verdals samarbeidsvilje innenfor rammen av Innherred 
Samkommune. Venstre oppfordrer alle parter til å bidra til at våre innbyggere og 
omverdenen får et positivt inntrykk av vår region. 
 
 
 
 
 


